
 
4. seja sveta staršev dne 18. 04. 2017  
2a. točka: Poročilo predsednice sveta staršev o delu med sejama  
 
V obdobju po zadnji seji sveta staršev (25.01.2017) sem v vlogi predsednice sveta 
staršev opravila naslednje aktivnosti:  
1) sodelovala na sestankih z ravnateljem in pomočnicama ravnatelja glede aktualnih 

problematik na šoli.  

2) sodelovala na sejah Sveta šole OŠ Vič in na izobraževanju z naslovom »Delovanje 
svetov vzgojno-izobraževalnih zavodov MOL«, ki je bilo 23.3.2017. 

3) sodelovala s predstavnico staršev 5.D razreda ter na izrednih roditeljskih sestankih 
5.D razreda zaradi vzgojne problematike. 

4) Sodelovala na sestankih Aktiva svetov staršev ljubljanskih osnovnih šol ter 
organizirala zasedanje Aktiva sveta staršev ljubljanskih osnovnih šol dne 21.3.2017 
na OŠ Vič. Na navedenem zasedanju je bilo med drugim dogovorjeno, da bo aktiv 
pridobil s strani vseh ljubljanskih OŠ pet glavnih/perečih problematik, ki jim bomo 
skupaj poskušali poiskati rešitve. 

5) V soboto, 8.4.2017 sem se udeležila Posvetovanja in 8. redne Skupščine ZASSS 
(Zveze aktivov svetov staršev Slovenije) v Mariboru. Na navedenem posvetovanju 
in skupščini smo se pogovarjali o nadaljnjem delovanju ZASSS in področjih, ki jim 
bomo posvetili večjo pozornost. Do sedaj oblikovane delovne skupine so pripravile 
poročila o rezultatih svojega delovanja ter podani so bili predlogi za oblikovanje 
dveh novih delovnih skupin in sicer delovne skupine o metodologiji zbiranja 
podatkov o stroških ter delovne skupine za oblikovanje komunikacijske strategije.   

6) Priprava na sejo sveta staršev (poziv članom sveta staršev za posredovanje 
pobud/vprašanj, zbiranje in ureditev slednjih, posredovanje ravnatelju, usklajevalni 
sestanek z ravnateljem, urejanje gradiv za sejo in posredovanje gradiv članom 
sveta staršev in ostalim vabljenim).  

 
 
Pripravila: Leonida Rijavec Rožanc  
 
PREDLOG SKLEPA:  
SKLEP 20170418-2: Sveta staršev se je seznanil s poročilom ravnatelja, 
predstavnikov staršev v svetu šole ter predsednice sveta staršev o aktivnostih 
med zadnjima sejama ter poročilom predsednika UO ŠS OŠ Vič. 


